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Yttrande 
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TN-2023-1067 Kommunstyrelsen 
  
 
Remiss från Klimat- och näringslivsdepartementet - Cirkulär hantering av 
textil och textilavfall 
 
Tekniska nämnden beslutar att lämna följande yttrande: 
 

Yttrande 
Tekniska nämnden ställer sig positiv till promemorians förslag. Det är av stor vikt för att 
främja miljöhänsyn att textilavfall återanvänds och återvinns i högre utsträckning än idag. 
Krav om att sortera ut och separat samla in textil är nödvändig för att framåt nå större 
volymer i återvunnet textilavfall. 
 
Naturvårdsverket bör lämna vägledning till kommunerna rörande hur textilavfallet ska 
behandlas i väntan på nya EU-krav och utredning på nationell nivå om hur dessa ska 
implementeras. Utgångspunkten utifrån miljöbalken är att avfall som samlats in separat inte 
får förbrännas. Det kan innebära svårigheter för kommunerna att klara detta om antalet 
textilsorteringsanläggningar inte förmår ta emot avfall från alla kommuner. 
 
En följdverkan av behandling på textilåtervinningsanläggningar blir ökade transporter och 
detta är väsentligt att beakta i vägledningen till kommunerna så att inte transporter får en 
orimlig miljöpåverkan i förhållande till de miljövinster som återvinningen ska ge.  
 
Malmö stads avfallsbolag VA SYD har framfört att det är mycket viktigt att 
textilåtervinningsanläggningarna får rena fraktioner vilket ställer krav på kommunikationen 
från kommunerna till hushåll och verksamheter. Kommunikationen bör ta ett helhetsgrepp 
om textiliers klimatpåverkan och vikten av en hållbar konsumtion.  
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